
Bestyrelsen ønsker medlemmernes stillingtagen til følgende: 

1: Supplerende belysning på stikvejene. 

Kommunen har tilbudt at opsætte supplerende belysning for enden af stikvejene. Vi får lamper og 

opsætning uden beregning, men skal betale den efterfølgende vedligeholdelse og elforbruget. Det 

estimeres til ca. kr. 50,-/år pr. hus. Lamperne placeres for enden af stikvejene hvor træmasterne tidligere 

stod. Der er dog mulighed for en placering 2-3 meter nordligere ved husene nr. 12-14 hvis der er enighed 

mellem ejerne af nr. 12 og 14 om det. 

Der kan vælges mellem Louis Poulsen Skotlampe og NYX pullert. Begge lamper har kunnet ses i funktion 

ved nr. 27-29. 

Lamperne dæmpes ikke som den øvrige belysning, men slukker og tænder sammen med den. 

Der stemmes således: 

1. Ja eller nej til supplerende belysning. 

2. Enten Skotlampe eller NYX 

2: Ophør af sommertømning.  

Vores rest/mad-affald (den 2-delte beholder) er hidtil blevet tømt ugentligt i juni, juli og august. Vi har nu 

fået nogle mere solide grønne poser, så er der behov for det? 

Hvis vi fravælger det, sparer vi kr.113,-/år (2019-tal) pr. hus 

3: Ophør af afhentning af småt haveaffald. 

Vi får hentet haveaffald i sække hver 2. uge og vi kan bestille afhentning af bunker med grab. Det ser ud til 

at de fleste stiller sække ud til bunken, når der med mellemrum er sådan en. 14-dages afhentningen af 

sække bruges derfor kun lidt. 

Hvis vi ophører med denne service, så man kun kan komme af med sækkene i forbindelse med en bunke, 

sparer vi kr. 47,-/år (2019-tal) pr. hus.    

4: Ophør af afhentning af farligt affald (de røde kasser) 

Peter Krøner har i en rundsendt mail spurgt om der er nogen, der bruger de røde kasser. Det afklarer vi ved 

at spørge medlemmerne, om vi skal bevare ordningen. 

Hvis vi fravælger de røde kasser, sparer vi kr. 27,-/år (1919-tal) pr. hus.   

5: Kontingent oktober 2019 

1. Det foreslås, at kontingentet nedsættes til kr. 1.250,- /halvår fra oktober 2019. Det giver mulighed 

for at spare op til en asfaltering af stikvejene om 3-4 år. 

2. Alternativt foreslås kontingentet til kr. 1.000,- fra oktober 2019. Det giver mulighed for at spare op 

til en asfaltering af stikvejene om 7-8 år. 

Et lavere kontingent anser bestyrelsen ikke for forsvarligt. 

    


